公司抬头 (公司中文名称即可）

准 假 信
致尊敬的签证处女士/先生：
兹证明李三先生自 2016年 12 月起就职于嘉世博学国际教育有限公司，现担任公司总经理一职。负责公司的日常运营管理。
本单位特许李三先生假期15天前往加拿大旅游，假期时间为2018年10月1日至2018年10月15日。我公司担保李三会遵守贵国的相关法律法规，并在回国后继续担任原职务。

李三先生近两年的薪金收入情况如下：(人民币/元)
	年份
	工资
	奖金
	年薪总额

	2018
	190,000
	370,000
	560,000

	2017
	180,000
	300,000
	480,000


电话: 010-12345678
地址: 北京市海淀区上地三街108号
财务经理: 李四
签名: 李四手写签名
公司盖章
嘉世博学国际教育有限公司
                                       2018年7月2日
Letter of Approving a Leave

Dear Visa Officer:
It is to certify that Mr. Li,San has been working Jiashi Boxue Education Consulting Co., Ltd. since Dec 2016. Now he is taking the position of General Manager and responsible for daily operation of the company.
Our company hereby allows Mr. Li,San a 15 days leave to travel to Canada. The vocation starts from Oct 1 to Oct 10 2018. We guarantee that he will obey related laws and regulations in your honored country and will resume his job on time. 

Mr. Li,San total income in recent two years is as follows: (RMB/Yuan)
	Year
	Basic Salary
	Bonus
	Total Annual Income

	2018
	190,000
	370,000
	560,000

	2017
	180,000
	300,000
	480,000


Tel: 010-12345678
Address: No. 108, Shang di San Jie, Haidian District, Beijing.
Financial Manager: Li,Si
Signature: 李四手写签名（签中文）

公司盖章
Jiashi Boxue Education Consulting Co., Ltd. 

July 2 2018
